申请学习签证个人信息表
Personal Information Form for Applying for Study Visa
你好，Dear,
为了更好地详细了解签证申请人的个人情况，请认真如实的填写。
In order to understand the personal situation of the visa applicant better , please fill in it carefully and truthfully.

	姓名，护照号码，你是否有过曾用名？如果是，请如实填写。

Name, passport number, have you ever had another name used before? If yes, please fill it faithfully.

	

	出生日期，出生地点，出生国家？
Date of birth, city & country of birth

	

	是否拥有或曾经拥有其他国籍？如果有其他国籍请标注。

Do you hold or have you held any nationality other than the one indicated above on nationality? If you hold other nationalities, please provide the list.

	

	4. 你是否更换过国籍？如果是，请提供你所使用的所有护照信息，并解       释改变国籍的原因。
Have there been any changes of your nationality? If yes, please provide all the passport information you have used and explain the reasons for changing nationality.

	

	你是否属于一个宗族或者部落？宗族或部落名称是？ 

Do you belong to a clan or tribe? Name of clan or tribe？

	

	你是否曾经在军队服役？

Have you ever served in the military?

	

	目前在中国还是境外？如果在中国，请说明所在城市。如果在境外，请说明是哪个国家和城市。

Current location is in China or out of China? If you are in China, please tell which city. If you are out of China, please tell which country and city you are in.

	

	目前的签证类型是学习/工作/团聚签证还是其他类型？请说明签证类型。如果你还没有申请签证，请填写 "还没有签证"。

Current visa type is study/work/family reunion visa or other types? Please clarify visa type. If you has not applied for visa yet, please fill “No visa yet”.

	

	是否有签证拒签、签证超期，学费拖欠，违反规定等行为？如果有，请详细列出。
Whether there was any behavior, such as visa refusal, visa expiration, tuition fees are in arrears, violation of regulations or any illegal behavior? If yes, please list it in detail.

	

	你是否曾经违反或共谋违反有关法律？

Have you ever violated, or engaged in a conspiracy to violate, any law relating to controlled substances? 

	

	你是否曾经参与或意图从事洗钱活动？

Have you ever been involved in, or do you seek to engage in, money laundering?

	

	你是否意图从事违反国家安全，阴谋破坏，违反出口管制条例或其他任何非法活动？

Do you seek to engage in violation of national security, sabotage, export control violations, or any other illegal activity?

	

	你是否曾在中国的其他城市/大学学习、工作或访问？如果有，请详细列出起止时间、学习或工作单位、职务。
Have you ever studied or worked or visited in other cities/universities in China? If yes, please list it in detail (From /to ,Institute or Employment, Posts Held).

	

	请解释选择吉林大学学习的目的。
To explain the purpose of choosing Jilin University.

	

	父母及直系亲属工作的地点、职务、电话号码、每年收入情况（人民币）。
Parents’ and immediate relatives’ work places, positions, telephone number, and family annual income (RMB).

	

	如果在华有直系亲属，请提供他们的姓名、关系、在华身份。
If you have immediate relatives in China, please provide their names, relationships and identity in China.

	

	你在吉林大学学习期间的学费来源是什么？请提供经济担保人和银行存款证明的详细信息。经济担保人的经济能力是否受到疫情的影响，经济担保人是否能够支付学习期间的所有费用？

Where is the financial source for your tuition during study at Jilin University? Please provide the details of economic guarantor and bank deposit certificate. Whether the financial ability of the financial guarantor is affected by the epidemic, and whether the financial guarantor can pay all the expenses during the study period?

	

	个人学习及工作经历（自小学起至今，连续填写）
Personal learning and working experience (from elementary school till now and the time should be successive.)

	

	请提供体检表并说明你的健康状况（非常健康、一般健康、不健康等）。如果有家族史的慢性病或其他传染病，请详细列出。

Please provide physical examination form and explain your health condition (very healthy, general healthy, unhealthy, etc.). If there are any family history chronic diseases or other infectious diseases, please list them in detail.

	

	你是否患有危害公共卫生的传染性疾病，例如病毒性肝炎、艾滋病、  性病？
Do you have infectious diseases that endanger public health, such as Viral hepatitis, Aids and sexually transmitted diseases?

	

	你是否有精神上或身体上的紊乱，并对自身或他人的安全或健康可能 造成威胁？

Do you have a mental or physical disorder that poses or is likely to pose a threat to the safety or health of yourself or others?

	

	你是否曾经滥用药物（毒品）或对药物（毒品）上瘾？如果是，请说   明原因。

Are you or have you ever been a drug abuser or addict? If yes, please explain the reason.

	


我在此申明，本表中提供的所有信息和材料都是真实的。
I hereby affirm that all information and materials given in this form are true.
签名Signature:                  
日期Date:                      
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